



Warren Consolidated Schools

Creating Dynamic Futures through Student Achievement, High Expectations, and Strong Relationships

1.888.4WCS.KIDS
www.wcskids.net

ADMINISTRATION BUILDING

31300 Anita
Warren, MI 48093
586.825.2400

Board of Education

Susan G. Trombley, President
I. Susan Kattula, Vice President
Megan E. Papasian-Broadwell, Secretary
Carl Weckerle, Treasurer
Leah A. Berdy, Trustee
Susan M. Jozwik, Trustee
Brian White, Trustee

Robert D. Livernois, Ph.D.
Superintendent

October 3, 2020

Dear WCS Community,

Last Friday, the Michigan Supreme Court ruled that the numerous Executive Orders issued by Governor Gretchen Whitmer to manage the pandemic were unconstitutional, prompting many questions about our future. In the coming days, I expect information and further direction from the Governor on what this means for us. In the meantime, all our COVID-19 policies and procedures including masks, social distancing, crowd sizes, etc. remain in force throughout the district.

While matters at the state level may be uncertain, I wanted to share with you that a staff member at Warren Mott High School tested positive for COVID-19 this weekend. All affected students and staff have been notified in accordance with protocols from the health department while all affected areas of the school appropriately cleaned.

Most important, the safety of everyone is our top priority, and how we respond to a positive case and who needs to be notified are done in consultation with the Macomb County Health Department.

I will continue to update you, and please continue to stay safe and be healthy.

Sincerely,

Robert D. Livernois, Ph.D.
Superintendent

3 تشرين الأول/أكتوبر 2020

عزيزي WCS المجتمع ،

وفي يوم الجمعة الماضي، قضت المحكمة العليا في ميشيغان بأن الأوامر التنفيذية العديدة التي أصدرها الحاكم غريبتشن ويتمر لإدارة الوباء غير دستورية، مما أثار العديد من التساؤلات حول مستقبلنا. وفي الأيام المقبلة، أتوقع معلومات وتوجيهات إضافية من الحاكم بشأن ما يعنيه ذلك بالنسبة لنا. وفي غضون ذلك، تظل جميع سياسات وإجراءاتنا المتعلقة بـ COVID-19 بما في ذلك الأقفلة والتنازل عن القوى الاجتماعية وأحجام الحشد وما إلى ذلك سارية المفعول في جميع أنحاء المنطقة.

في حين أن الأمور على مستوى الدولة قد تكون غير مؤكدة ، أردت أن أطلعكم على أن أحد الموظفين في مدرسة وارن موت الثانوية كان إيجابياً لـ COVID-19 في نهاية هذا الأسبوع. وقد تم إخطار جميع الطلاب والموظفين المتضررين وفقاً لبروتوكولات من وزارة الصحة في حين تم تنظيف جميع المناطق المتضررة من المدرسة بشكل مناسب.

والأهم من ذلك، أن سلامة الجميع هي أولويتنا القصوى، وكيف نحتاج إلى الاستجابة للحالة الإيجابية ومن يحتاج إلى إخطار يتم بالتشاور مع إدارة الصحة في مقاطعة ماكومب.

سوف أستمّر في تحديثك، ويرجى الاستمرار في البقاء آمناً وتكون be بصحة جيدة.

اخلاص

روبرت د. ليفرنوا، دكتوراه في الصحة